

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	08/28/2006
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
M&C Products Analysentechnik GmbH	08/28/2006
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	M&C Equity GmbH
Street Address:	Rehecke 79
City:	Ratingen
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	40885
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	6477851
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(440)684-1095
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	4406841090
Email:	mkusner@kusnerjaffe.com, cgoellner@kusnerjaffe.com
Correspondent Name:	Mark Kusner
Address Line 1:	6151 Wilson Mills Road
Address Line 2:	Highland Place - Suite 310
Address Line 4:	Highland Heights, OHIO 44143
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	BE7274US
NAME OF SUBMITTER:	Mark Kusner

Total Attachments: 11
 source=BE7274US-DOC#page1.tif
 source=BE7274US-DOC#page2.tif

PATENT

REEL: 020930 FRAME: 0435

500537032

OP \$40.00 6477851

source=BE7274US-DOC#page3.tif
source=BE7274US-DOC#page4.tif
source=BE7274US-DOC#page5.tif
source=BE7274US-DOC#page6.tif
source=BE7274US-DOC#page7.tif
source=BE7274US-DOC#page8.tif
source=BE7274US-DOC#page9.tif
source=BE7274US-DOC#page10.tif
source=BE7274US-DOC#page11.tif

I, Kai Berkenbrink, Tumstraße 22, 40878 Ratingen, Federal Republic of Germany, declare that I am conversant with the German and English languages and a competent translator thereof. I declare further that to the best of my knowledge and belief the following is a true and correct translation of the enclosed actual register extracts of the commercial register B of the Düsseldorf District Court for companies HRB 43226 and HRB 53843.

Signed, this 21st of April 2008

 Kai Berkenbrink
German Patent Attorney

No. of entry	a) Company office, head office, branch offices b) Registered office, head office, branch offices c) Purpose of enterprise	Nominal or share capital	a) General representation provision b) Management, executive body, managing directors, personally liable partners, managers, authorised representatives and special power of attorney	General power of attorney ("Prokura")	a) Form of organisation, beginning, statutes or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of the entry b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) M & C Products Analysentechnik GmbH</p> <p>b) Ratingen</p> <p>c) The development, the manufacture and the distribution of equipment for analytical technology.</p>	200,000.00 DEM	<p>a) The company has one or several managers. If only one manager has been appointed, the latter represents the company solely. If several managers have been appointed, the company is represented jointly by two managers, or by one manager jointly with an authorised signatory. The shareholders' meeting may decide, even if several managers have been appointed, that individual managers are authorised to solely represent the company. The shareholders' meeting may also decide that individual managers are exempted from the restrictions of Section 181 of the German Civil Code.</p> <p>b) Manager: Ostermeier, Wilhelm, <u>businessman, Ratingen</u>, authorised to represent the company solely and with the authority to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name</p>		<p>a) Limited liability company Articles of association of 10.06.1985 with amendment of 19.12.1988</p>	<p>a) 23.01.2003 Hucke</p> <p>b) Date of first entry: 12.07.1985 This page has been converted to be continued by electronic data processing and replaces the former commercial register page HRB 1279, Ratingen District Court. The local competence has been changed at the same time. Released on 23.01.2003</p>

2		<p>or as representative of a third party.</p> <p>b) No longer manager: Ostermeier, Wilhelm, businessman, Ratingen Appointed as manager: Sommer, Olaf, Dortmund, *02.04.1957, authorised to represent the company solely and with the authority to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as representative of a third party.</p>	<p>Sole power of attorney: Rumm, Hans-Jörg, Oberhausen, *19.06.1966</p>	<p>a) 15.05.2006 Schmidt</p>
3				<p>a) 04.09.2006 Dick b) Merger agreement pages 67 and following special volume Decisions of approval pages 70, 71 special volume</p>

b) In accordance with the merger agreement of 28.08.2006 as well as the decisions of approval of its shareholders' meeting and the shareholders' meeting of the acquiring legal entity of 28.08.2006, the company as the transferring legal entity has merged with M&C Equity GmbH, registered in Ratingen (Düsseldorf District Court, HRB 53843).
 The merger will only become effective once it has been entered on the commercial register page of the acquiring legal entity.

No. of entry	a) Company registered office, head office, branch offices c) Purpose of enterprise	Nominal or share capital	a) General representation provision b) Management, executive body, managing directors, personally liable partners, managers, authorised representatives and special power of attorney	General power of attorney ("Prokura")	a) Form of organisation, beginning, statutes or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of the entry b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
4					a) The merger has been entered on the commercial register page of the acquiring M&C Equity GmbH on 08.09.2006. The company as the transferring legal entity has expired. Entered ex officio acc. to Section 19 paragraph 2 page 2 of the Reorganisation Act.	a) 18.09.2006 Dick

No. of entry	1	2	3	4	5	6	7
	a) Company office, head office, branch offices c) Purpose of enterprise	Nominal or share capital	a) General representation provision b) Management, executive body, managing directors, personally liable partners, managers, authorised representatives and special power of attorney	General power of attorney ("Prokura")	a) Form of organisation, beginning, statutes or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of the entry b) Notes	
1	a) <u>M&C Equity GmbH</u> b) Ratingen c) <u>The acquisition, the keeping and the administration of shareholdings including the establishment of branches and activities associated with the purpose of enterprise.</u>	<u>25,000.00 EUR</u>	a) If only one manager has been appointed, the latter represents the company solely. If several managers have been appointed, the company is represented by two managers, or by one manager jointly with an authorised signatory. One or several managers may be given the authority always to represent the company solely. Each manager may be exempted from the restrictions of Section 181 of the German Civil Code. b) <u>Manager: Sommer, Olaf, Dortmund, *02.04.1957 with the authority to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as representative of a third party.</u>		a) Limited liability company Articles of association of 21.03.2005 The shareholders' meeting of 17.03.2006 decided to change the articles of association in Article 1 paragraph (2) and with it to move its registered office from Bonn (formerly Bonn District Court HRB 13654) to Ratingen.	a) 24.04.2006 Dick b) Decision page 30 Special volume Articles of association pages and following special volume	
2					b) In accordance with the merger agreement of 28.08.2006 as well as the decisions of approval of its shareholders' meeting and the shareholders' meeting of the transferring legal entity of the same date, the company as the acquiring legal entity has merged with M & C Products	a) 08.09.2006 Pollmächer b) Decision pages 45, 46 and following Special volume	

3	<p>a) M&C Products Analysentechnik GmbH</p> <p>c) The development, the manufacture and the distribution of equipment for analytical technology.</p>					<p>Analysentechnik GmbH registered in Ratingen (Düsseldorf District Court, HRB 43226)</p>	<p>a) The shareholders' meeting of 28.08.2006 decided to change the articles of association in article 1 (1) and thus the firm name as well as also in article 2 (Object). Furthermore, article 3 of the articles of associations (Notifications) has been cancelled without substitution and the numbering of the following paragraphs has been changed accordingly.</p>	<p>Sole power of attorney Grotenrath, Rolf, Krefeld, *10.05.1962 Rumm, Hans-Jörg, Oberhausen, *19.08.1966 Oesterle, Wolfgang, Stockach, *27.07.1954 Schramm, Michael, Oberursel, *19.09.1965</p>	<p>Merger agreement pages 42 and following special volume</p>	<p>a) 28.09.2006 Pollmächer</p> <p>b) Decision pages 48 and following special volume</p> <p>Articles of association pages and following special volume</p>	<p>a) 09.10.2006 Linnemann</p>
4		<p>b) Following the change of place of residence Manager: Sommer, Olaf, Mühlheim, *02.04.1957 with the authority to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as representative of a third party</p>									

No. of entry	1	2	3	4	5	6	7
	a) Company registered office, head office, branch offices	b) Purpose of enterprise	Nominal or share capital	a) General representation provision b) Management, executive body, managing directors, personally liable partners, managers, authorised representatives and special power of attorney	General power of attorney ("Prokura")	a) Form of organisation, beginning, statutes or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of the entry b) Notes
1							
5			1,000,000.00 EUR				a) 28.08.2007 Pollmächer
6	a) M&C TechGroup Germany GmbH					a) The shareholders' meeting of 14.08.2007 decided to change the articles of association in article 3 and with it to increase the share capital from company funds by 975,000.00 EUR to 1,000,000.00 EUR. a) The shareholders' meeting of 05.02.2008 decided to change the articles of association in article 1 paragraph (1) and thus the firm name.	a) 13.02.2008 Pollmächer

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnisse	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Beendigungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) M & C Products Analysetechnik GmbH b) Ratingen c) Die Entwicklung, die Herstellung und der Vertrieb von Geräten für die Analysetechnik.	200.000,00 DEM	a) Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer. Ist nur ein Geschäftsführer vorhanden, vertritt dieser die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer gemeinschaftlich oder durch einen Geschäftsführer in Gemeinschaft mit einem Prokuristen vertreten. Die Gesellschafterversammlung kann beschließen, daß auch bei mehreren Geschäftsführern einzelne von ihnen alleinvertretungsberechtigt sind. Die Gesellschafterversammlung kann auch beschließen, daß einzelne Geschäftsführer von den Beschränkungen des § 181 BGB befreit sind. b) Geschäftsführer: <u>Ostermeier, Wilhelm, Kaufmann, Ratingen</u> einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.		a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 10.08.1985, mit Änderung vom 19.12.1988	a) 23.01.2003 Hucke b) Tag der ersten Eintragung: 12.07.1985 Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und bei gleichzeitiger Änderung der örtlichen Zuständigkeit an die Stelle des bisherigen Registerblattes HRB 1279 Amtsgericht Ratingen getreten. Freigegeben am 23.01.2003.
2				Einzelprokura: Rumm, Hense-Jörg, Oberhausen, *19.09.1968		a) 15.05.2006 Schmidt
3					b) Die Gesellschaft ist als Übertragender Rechteinhaber nach Maßgabe des Verzeichnisses vom 28.08.2006 sowie der Zustimmungsbeschlüsse ihrer und der Gesellschafterversammlung des übernehmenden Rechteinhabers vom 29.08.2006 mit der M&C Equity GmbH mit Sitz in Ratingen (AG Düsseldorf, HRB 53943) verschmolzen. Die Verschmelzung wird erst wirksam mit Eintragung auf dem Registerblatt des übernehmenden Rechteinhabers.	a) 04.09.2006 Dick b) Verschmelzungsvertrag Blatt 67 ff. Sonderband Zustimmungsbeschlüsse Blatt 70, 71 Sonderband
4						a)

1 Nummer der Eintragung	2 a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	3 Grund- oder Stammkapital	4 a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	5 Prokura	6 a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	7 a) Tag der Eintragung b) Begrenzungen
					Die Verschmelzung ist auf dem Registerblatt dgr-übernehmenden M&C Equity GmbH am 08.09.2006 eingetragen worden. Die Gesellschaft als der übertragende Rechtsträger ist erloschen. Eingetragen von Amts wegen gem. § 19 Abs. 2 S. 2 UrtVG.	18.09.2006 Dlck

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) M&C Equity GmbH b) Ratingen c) Der Erwerb, das Halten und die Verwaltung von Unternehmensbeteiligungen einschließlich Errichtung von Zweigniederlassungen und mit dem Gesellschaftszweck zusammenhängende Tätigkeiten.	25.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. Einem oder mehreren Geschäftsführern kann die Befugnis erteilt werden, die Gesellschaft stets einzeln zu vertreten. Jeder Geschäftsführer kann von den Beschränkungen des § 181 BGB befreit werden. b) Geschäftsführer: Sommer, Olaf, Dortmund, *02.04.1957 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Prokura	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 21.03.2006 Die Gesellschaftsversammlung vom 17.03.2006 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 Abs. (2) und mit ihr die Sitzverlegung von Bonn (bisher Amtsgericht Bonn HRB 13654) nach Ratingen beschlossen. Gesellschaftsvertrag Blatt 34 ff Sonderband	a) 24.04.2006 Dick b) Beschluss Blatt 30 Sonderband Gesellschaftsvertrag Blatt 34 ff Sonderband
2					b) Die Gesellschaft ist als übernehmender Rechtsträger nach Maßgabe des Verschmelzungsvertrages vom 28.08.2006 sowie der Zustimmungsbeschlüsse ihrer Gesellschaftsversammlung und der Gesellschaftsversammlung des übertragenden Rechtsträgers vom selben Tage mit der M & C Products Analysetechnik GmbH mit Sitz in Ratingen (AG Düsseldorf, HRB 43228) verschmolzen.	a) 08.09.2006 Pollmächer b) Beschluss Blatt 45, 46 f Sonderband Verschmelzungsvertrag Blatt 42 ff Sonderband
3	a) M&C Products Analysetechnik GmbH c) Die Entwicklung, die Herstellung und der Vertrieb von Geräten für die Analysetechnik.				a) Die Gesellschaftsversammlung vom 28.08.2006 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (1) und damit der Firma sowie weiter in § 2 (1) (Gegenstand) beschlossen. Des Weiteren wurde § 3 des Gesellschaftsvertrages (Bekanntmachungen) ersatzlos gestrichen und die nachfolgenden Paragraphen entsprechend umnummeriert.	a) 29.09.2006 Pollmächer b) Beschluss Blatt 46 ff Sonderband Gesellschaftsvertrag Blatt 51 ff Sonderband
4			b) Nach Änderung des Wohnortes Geschäftsführer: Sommer, Olaf, Mülheim, *02.04.1957	Einzelprokura: Grottel, Rolf, Krefeld, *10.05.1962 Rumm, Hans-Jörg, Oberhausen, *19.08.1966	a) 09.10.2006 Linnemann	

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
5		1.000.000,00 EUR	mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Oesterle, Wolfgang, Stockach, *27.07.1954 Schramm, Michael, Oberusel, *19.09.1965	a) Die Gesellschafterversammlung vom 14.08.2007 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 3 und mit ihr die Erhöhung des Stammkapitals aus Gesellschaftsmitteln um 975.000,00 EUR auf 1.000.000,00 EUR beschlossen.	a) 28.08.2007 Pollmächer
6	a) M&C TechGroup Germany GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 05.02.2008 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 Abs. (1) und damit der Firma beschlossen.	a) 13.02.2008 Pollmächer